

Bestyrelsesmøde afd. 2 - d. 8. Januar 2018 Kl. 19.00
Sted: Odinsgade 11F (selskabslokalet)

Til stede er: Ivan, Carsten, Casper, Ken og Karina

1. Gennemgang af referat fra forrige bestyrelsesmøde.
 1. Piktogrammer på molokkerne. Stefan skal kontaktes for tidsplan
 2. Brev til beboerne vedr. gulv. Karina skal lave ny indledning.
 3. Balysterne. Der er stadig mange der sidder løst.
 4. Akustik i selskabslokalerne. Det er udført, og der er en klar forbedring.
 5. Oprydning i opgange og kælder. Der er stadig alt for mange ting, der står i opgangene og i kældrene.
Ejendomsfunktionærerne skal sørge for skriftlige advarsler til de beboere, som gentagne gange ikke overholder husorden.
 6. Petanque-bane. Der er penge nok til at etablere den på græsplænen ved 16. Det ene bord/bænkesæt skal flyttes om til petanque-banen. Hvornår går de i gang med det? Den skal helst være klar til foråret, så den kan benyttes i denne sæson.
 7. Genbrugsbutikken. Vi ønsker status og information om hvornår lokalet sættes i stand, samt info vedr. budget til istandsættelse og inventar.
 8. Nye skraldespande til grillområderne - bestyrelsen skal finde frem til et par forslag, så skraldespandene kan komme op.
 9. Pæle til blokering af indkørsel i Odinsgade mellem blokkene.
Vi afventer Update fra Stefan.

10. Beboerklage. Der er klaget over brug af selskabslokalet. Ken er i gang med at udforme skriftlig besked til beboer med information om udelukkelse af leje i 2 år.
11. Opfølgning af vaskepriser - Karina kontakter administrationen.

2. Nyt fra Ken

1. Slides og referat fra sidste repræsentantskabsmøde vil blive delt i gruppen.
-
3. Status på altanerne (Anlægs arbejdet, og det sidste der mangler at blive lavet) (Skal vi lave en skriftlig status på forløbet? - Som sendes til de forskellige deltagere af projektet)
 1. Der mangler status på flere ting. Hvor skal plantekasserne præcis stå, manglende cykelstativer, grillpladser i gårdene, forkerte åbninger, trapper, gelænder, blomsterkasser ved 16 skal fjernes.
 2. Postkasserne er ikke sat op endnu, da den første sending ikke kunne godkendes. Så Jorton venter på den næste sending.
 3. Bestyrelsen vil udforme en evalueringsrapport som redegør for forløbet i altanprojektet, med det syn som bestyrelsen har haft på forløbet. Rapporten skal bruges som information til beboere, Administration og organisationsbestyrelsen. Ken er koordinater og opretter en tråd i gruppen - alle kommer med kommentarer/input i tråden. Kommentarerne samles i en rapport, derefter deles den med bestyrelsen til godkendelse.

4. Hvornår foreslår vi at vi afholder afdelingsmødet i april/maj 2018 - og hvad skal vi have at spise på afdelingsmødet?
 1. Datoforslag, skal først sendes når de er vendt med Christian.
 1. Onsdag d. 23. maj.
 2. Tirsdag d. 24. april
 3. Onsdag d. 25. april
 2. Mad? Bøf stroganoff, bestilles med kogte kartofler, mos og rødbeder (Ken bestiller)

5. Valg af dirigent til afdelingsmøde i april / maj 2018 -Dato for evt. dirigentmøde?
 1. Forslag: Christian Vestergaard fra afdeling 4, ønskes enstemmigt af bestyrelsen.
 2. Dato for dirigentmøde aftales, når datoen for afdelingsmødet er fastlagt.

6. Hvad skal på dagsorden til afdelingsmødet i 2018 -Hvem genopstiller?
 1. Ken og Karina er ikke på valg. Der er valg om 3 pladser. Carsten og Ivan genopstiller. Casper er trådt ind i bestyrelsen i stedet for Ole, som er trådt tilbage grundet sygdom. Casper stiller op til bestyrelsen ved næste afdelingsmøde.
 2. Fælleshus i Odinsgade. Vi arbejder videre med forslaget.
 3. Husorden skal justeres og rettes.
 4. Råderetskataloget. Det skal undersøges om der skal stemmes om ændring af dette, eller bestyrelsen kan lave tilføjelser.

7. Råderetskataloget - Skal der ændres eller tilføjes noget?
 1. Skabe i værelse og kontor
 2. De andre afdelingers råderetskataloger kigges igennem efter gode ideer.

8. Hvis der er anledning til noget der skal undersøges angående forslag der stilles til afdelingsmødet, - hvem undersøger så?
 1. Ken arbejder med fælleshuset
 2. Ken og Karina kigger på husorden

9. Kommende eventkalender, - Hvad laver vi for beboerne det næste års tid.
 1. Bankospil, Sommerfest, Julecafe og café dage.
 2. Ken planlægger at afholde ølsmagning, whiskysmagning og en pokerturning.

10. Odinsgades selskabslokale, hvad skal det bruges til? og hvor mange skal det nomineres til?
 1. Lokalet skal ændres til 20 personer i stedet for 30 personer.
 2. Karina arbejder på at få bestilt/købt inventar/service til køkkenet.

11. Datoforslag til Påskefrokosten, og hvem kan hjælpe til? og hvad skal vi have?
 1. Fredag d. 23. marts eller fredag d. 6. april.
 2. Menu besluttet senere. Ken og Karina kommer med forslag.

12. Cykel rep. dag - forslag til dato? og hvem kan hjælpe til? og hvor kan det stilles op?

1. Vi stiller gerne grund til rådighed, men bestyrelsen ønsker ikke at stå for arrangementet, da vi har rigeligt på programmet.

13. Næste bestyrelsesmøde hvornår?

1. Ken indkalder til nyt møde efter behov. Næste møde bliver en mandag.

14. Eventuelt.

1. Vinduesvask. Efter altanerne er kommet op bliver galvvinduerne i 12 og 14 ikke vasket. Nogle af altanfacaderne er ikke blevet vasket. Dette tages i nærmeste fremtid på et møde med Stefan.